
Protokół nr 25/2017 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 15 lutego 2017 r. w godz. od 15
30

 do 16
15  

w  sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/ Irena Bożena Schabieńska, 

4/ Tadeusz Czerwiecki, 

5/ Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji, 

6/ Dorota A. Jabłońska,  

7/ Bożena M. Kamińska, 

8/ Stanisław Kulikowski. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa Beata Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk; 

2/ Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu; 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjecie protokołu nr 24/2017 z dnia 18 stycznia 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego       

im. gen. bryg. pil. W. Urbanowicza w Suwałkach funkcjonującego w Zespole Szkół nr 3            

w Suwałkach.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących                

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych       

w szkołach podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących                 

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych, dla których Miasto 

Suwałki jest organem prowadzącym. 

5. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjecie protokołu nr 24/2017 z dnia 18 stycznia 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Przewodnicząca A. Ruszewska zapytała czy są uwagi do protokołu. Uwag nie stwierdzono.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Protokół został przyjęty. 



 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego im. 

gen. bryg. pil. W. Urbanowicza w Suwałkach funkcjonującego w Zespole Szkół nr 3            

w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Projekt uchwały omówiła E. Sidorek. Poprosiła o wniesienie autopoprawki do podstawy 

prawnej. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum 

Ogólnokształcącego im. gen. bryg. pil. W. Urbanowicza w Suwałkach funkcjonującego               

w Zespole Szkół nr 3 w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących               

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych     

w szkołach podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument. Wypowiedź uzupełniła A. Jacewicz. 

I. Schabieńska zapytała jak wyglądają działania w przypadku niezapewnienia przez Miasto 

Suwałki miejsca dla dziecka w przedszkolu publicznym i jak wygląda sprawa wskazania innej 

placówki. 

A. Jacewicz odpowiedziała, że zostały wskazane placówki dla dzieci, którym zabrakło miejsc    

w publicznych przedszkolach. Później okazało się, że wielu rodziców, których dzieci zostały 

przyjęte do publicznych przedszkoli, nie podpisało umów z placówkami i miejsc w publicznych 

placówkach wystarczyło dla wszystkich chętnych. Odpowiedź uzupełniła E. Sidorek. 

A. Jacewicz poinformowała o środkach finansowych otrzymanych w ramach projektu na 

doposażenie placów zabaw i zajęcia dodatkowe dla suwalskich przedszkoli. E. Sidorek dodała, 

że również w Przedszkolu nr 8 zostaną wykonane prace  mające poprawić dostępność 

infrastruktury dla dzieci niepełnosprawnych. Zakupiona zostanie huśtawka dla osób 

niepełnosprawnych, jej potrzebę zgłaszało wcześniej Przedszkole, jak również radna Anna 

Ruszewska. 

I. Schabieńska postulowała aby remont placów zabaw nie oznaczał likwidacji żywej zieleni na 

rzecz tworzyw sztucznych. 

 

 



Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem 

prowadzącym. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących               

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych, dla których Miasto 

Suwałki jest organem prowadzącym. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument. Informację wyczerpująco uzupełniła A. Jacewicz. 

T. Czerwiecki zgłosił wniosek o wykreślenie  z §1 pkt.11 i z  §2 pkt.11. Zdaniem radnego zapis 

jest  uprzywilejowaniem pewnej grupy zawodowej. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

za przyjęciem głosowało            -    1 radny, 

przeciw                                       -    6 radnych, 

wstrzymał się od głosu               -    1 radny. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji Komisji. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    7 radnych, 

przeciw                                       -    1 radny, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych, dla 

których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski. 

I. Schabieńska zadała pytanie, od czego zależy przyznanie suwalskim placówkom możliwości 

prowadzenia zawodowych szkół branżowych I stopnia. Jak będzie wyglądał rozwój szkół nie 

prowadzących zawodowych szkół branżowych. Radna zapytała również czy ZS nr 4 po 

wygaszeniu gimnazjum ma szanse na rozwój. 



E. Sidorek odpowiedziała, że przekształcenie wynika z wprowadzenia ustawy, stąd zasadnicze 

szkoły zawodowe stały się szkołami branżowymi. Wiąże się to z dużymi nakładami 

finansowymi na rozbudowę infrastruktury technicznej służącej szkołom branżowym   ( CKP ).   

Poinformowała, że przygotowywany jest program kształcenia zawodowego w Mieście Suwałki, 

który w perspektywie będzie stanowić suplement strategii oświaty. Miasto przygotowuje się do 

złożenia projektu o środki Unii Europejskiej. W tym roku była propozycja ZS nr 4 o utworzenie 

nowej szkoły branżowej. W przypadku niżu demograficznego, nie jest to dobry pomysł. W tym 

roku dodatkowa konkurencja jest zbędna. Temat ten będzie omawiany ponownie  w przyszłym 

roku. Jeśli będzie zainteresowanie uczniów kształceniem w danej szkole, zadbamy elastycznie o 

zwiększenie ilości klas. 

T. Czerwiecki zapytał czy są już przepisy wykonawcze w stosunku do klas usportowionych. 

A. Jacewicz odpowiedziała, że jeszcze nie pojawiły się. Trwają konsultacje. Informacje 

dostępne są na stronie ministerstwa.  

A. Ruszewska poprosiła o wytypowanie członka Komisji do wzięcia udziału w audycji             

„Z RATUSZA”. Członkowie Komisji wytypowali radną Dorotę Jabłońską. 

Na tym protokół zakończono.            

 

 

 

                                                              

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

                         

                       Anna Ruszewska 

 

 

 

 

       Protokół sporządziła:     

 

          Elżbieta Polańska 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


